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Besvarelse af spørgsmål nr. 1229 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 1229 (Alm. del), som Folketin-

gets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 10. juni 2021. Spørgsmå-

let er stillet efter ønske fra Kristian Hegaard (RV).  

 

Justitsministeriet skal anmode om, at det vedlagte bilag behandles fortroligt, 

da bilaget indeholder oplysninger om anklagemyndighedens it-miljøer.  

 

 

 

Nick Hækkerup 

/ 
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Spørgsmål nr. 1229 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Vil ministeren redegøre for, hvor der ikke har fundet logning 

sted i datahåndteringen hos anklagemyndigheden og som der nu 

tilstræbes at rette op på, jf. rapporten "Undersøgelse af data-

håndteringen i politiet og anklagemyndigheden april 2021"?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Rigsadvokaten, der har oplyst følgende: 

 

”Det er anført i undersøgelsens konklusion, at anklagemyndig-

heden generelt set har implementeret et fornuftigt niveau af log-

ning, dog med enkelte afvigelser, hvis anklagemyndigheden 

skal blive rollemodel inden for logning.  

 

Det kan supplerende oplyses, at de konkrete fund, som danner 

baggrund for konklusionerne vedrørende logning, navnlig er 

gjort i forbindelse med uddybende analyser af udvalgte it-syste-

mer, som er blevet udført som led i undersøgelsen. For anklage-

myndighedens vedkommende har det drejet sig om tre it-syste-

mer.  

 

Det kan i øvrigt oplyses, at anklagemyndigheden har påbegyndt 

arbejdet med en række tiltag med henblik på at håndtere anbe-

falingerne. 

 

Der henvises i øvrigt til vedhæftede bilag, som oversendes i for-

trolig form.” 
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